
Z  Á  P  I  S 
z 6. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 16. prosince 2015 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Mgr. Milan Dančišin, paní Marcela Hánová 
Hosté: tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav paní 
Marcela Koloušková, vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ Soběslav paní 
Věra Hanzalová, vedoucí odd. územního plánování a památkové péče Ing. arch. D. Buzu 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 
a zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany 
na skutečnost, že je z celého průběhu jednání zastupitelstva města pořizován audio (zvukový) 
záznam, který bude následně zveřejněn na internetových stránkách města Soběslavi a bude 
k dispozici na MěÚ.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 6. zasedání zastupitelstva města 

P r o g r a m   j e d n á n í : 
1. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2015  
2. Návrh rozpočtu města na rok 2016 
3. Schválení podání žádosti o dotaci z programu Ministerstva obrany ČR 
4. 1. aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny Soběslav, IV. etapa pro 

roky 2012 – 2016  
5. Majetkové převody 
 A: Prodej pozemku p. č. 1928/4 v k. ú. Soběslav 
 B: Zrušení usnesení ZM 5/036/2015 ze dne 23. 9. 2015  
 C: Dodatek č. 3 ke zřizovací listině MŠ Duha Soběslav 
6. Různé  

Dále sdělil, že všichni členové ZM obdrželi brožuru o cyklotrase Lužnice a elektronicky byly 
všem členům ZM zaslány návrhy zastupitele Ing. M. Kákony na rozšíření programu ZM, 
kterými se RM opakovaně zabývala. Z důvodu, že návrhy nebyly projednány s odborníky a 
nebyly řádně připraveny je RM na zasedání zastupitelstva nepředkládá. Ing. M. Kákona může 
využít svého práva jako člena zastupitelstva podle § 82 zákona o obcích č. 128/2000 Sb., a 
předložit tyto návrhy sám.  

Ing. M. Kákona oznámil, že je z dnešního zasedání ZM pořizován audiovizuální záznam, 
který bude následně zveřejněn na internetových stránkách Pirátů pro Soběslav. Dále sdělil, že 
dle Ing. P. Krále, člena strany Piráti pro Soběslav, je program dnešního jednání ZM sestaven  
pozdě a protizákonně. Požádal o možnost udělení slova Ing. P. Královi.  

Ing. J. Bláha upozornil, že schválení programu ZM je v pravomoci zastupitelstva a zopakoval 
dotaz, zda někdo z členů zastupitelstva má návrh na doplnění či změnu dnešního programu 
ZM a vyzval Ing. M. Kákonu k případnému předložení tohoto doplnění či změny.  

Ing. M. Kákona opětovně požádal o udělení slova Ing. P. Královi a předložil návrh na 
hlasování o možnosti vystoupení Ing. P. Krále k dnešnímu programu jednání. 
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Hlasování o možnosti vystoupení Ing. P. Krále: 
Pro: 4 
Růžena Domová, Ing. Martin Kákona, Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 
Proti: 14 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 1 
Jaroslav Himpan 

Návrh nebyl přijat. 

Ing. M. Kákona vznesl návrh na doplnění programu před bod. č. 1 – Nezákonný postup při 
svolávání zasedání zastupitelstva města 

Hlasování o návrhu na doplnění programu – před bod. č. 1 – Nezákonný postup při svolávání 
zasedání zastupitelstva města 
Pro: 2 
Ing. Martin Kákona, Ing. Iveta Matějů 
Proti: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová, Jan Pehe 

Návrh nebyl přijat. 

Pan J. Pehe podal návrh na sloučení 2. a 4. bodu programu jednání zastupitelstva města. Ing. 
J. Bláha vysvětlil, že body není možné sloučit, protože spolu nesouvisí.  

Starosta města předložil ke schválení původně předložený návrh programu 6. zasedání 
zastupitelstva města. 

Hlasování o původně předloženém programu jako celku: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová, Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Program byl schválen. 

Do návrhové komise byly navrženy členky zastupitelstva města paní Růžena Domová, Mgr. 
Alena Krejčová a Ing. Iveta Matějů. 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin 
Kákona; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; 
Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová, Mgr. Alena Krejčová, Ing. Iveta Matějů 

Návrh byl přijat. 
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Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města byli starostou města navrženi 
tito členové zastupitelstva města – pan Jaroslav Himpan a Mgr. Petr Valeš. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin 
Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. 
Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Jaroslav Himpan, Mgr. Petr Valeš 

Návrh byl přijat. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Zápis z 5. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM budou v rámci diskuse ke každému bodu jednání 
vyjmenováni pouze účastníci diskuse (viz schválený jednací řád ZM čl. 14), úplné znění diskuse bude 
zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2015 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ  
Příloha: 

- Důvodová zpráva k návrhu na změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření 
č. 4/2015  

Předložen návrh rozpočtového opatření č. 4/2015, který byl projednán v radě města dne 24. 
11. 2015. Návrhem rozpočtového opatření č. 4/2015 dosáhnou celkové příjmy 143.993.081 
Kč a výdaje 146.150.081 Kč. Záporné saldo hospodaření 2.157 tis. Kč bude pokryto  
z prostředků na běžných účtech.  

Předložen návrh rozpočtového opatření č. 5/2015, kterým je možné upravit jednotlivé položky 
rozpočtu města Soběslavi za rok 2015 podle dosažené skutečnosti. O schváleném 
rozpočtovém opatření č. 5/2015 bude zastupitelstvo města informováno na svém prvním 
zasedání v roce 2016.  

Předsedkyně Finančního výboru ZM Mgr. Alena Krejčová informovala o jednání Finančního 
výboru dne 7. 12. 2015, který doporučuje rozpočtová opatření č. 4/2015, 5/2015 a návrh 
rozpočtu na rok 2016 schválit.  

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Mgr. Alena Krejčová, Ing. Iveta Matějů, Ing. Martin Kákona 

Protinávrh členů ZM:  
1. Ing. M. Kákona podal protinávrh na stažení bodu č. 1 z programu jednání ZM – schválení 
rozpočtového opatření č. 4/2015 – z důvodu nesouladu návrhu rozpočtového opatření č. 
4/2015 vyvěšeného na úřední desce s návrhem, který obdrželi členové ZM, čímž došlo ke 
krácení práv občanů se k rozpočtovému opatření vyjádřit.  
2. Ing. M. Kákona podal protinávrh na stažení z programu jednání ZM – pověření rady města 
k provedení 5. změny rozpočtového opatření č. 5/2015 – ze stejného důvodu jako u 
předchozího protinávrhu. 

1. Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony – stažení bodu č. 1 z programu – schválení rozpočtového 
opatření č. 4/2015 
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 16 
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Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; 
Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Návrh nebyl přijat. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 4/2015 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. 
Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

2. Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony – stažení z programu jednání ZM – pověření rady města k 
provedení 5. změny rozpočtu  
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; 
Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Návrh nebyl přijat. 

Usnesení 
a) Zastupitelstvo města pověřuje Radu města Soběslavi ke schválení rozpočtového opatření č. 
5/2015, kterým se upravují jednotlivé položky rozpočtu města Soběslavi za rok 2015 podle 
dosažené skutečnosti.  
b) Schválené rozpočtové opatření č. 5/2015 bude předloženo na nejbližším jednání 
zastupitelstva města v roce 2016. 

Hlasování o schválení usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. 
Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato: 

K bodu 2 – Návrh rozpočtu města na rok 2016 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ  
Příloha:  

- Důvodová zpráva k návrhu rozpočtu města Soběslav na rok 2016  
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Předložen návrh rozpočtu města Soběslav na rok 2016 v celkové částce příjmů 134.424 tis. 
Kč a výdajů 144.124 tis. Kč. K zajištění vyrovnanosti rozpočtu bude použito 9.700 tis. Kč 
z rezervy na běžných účtech města.  

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Jan Pehe, Zdeněk Vránek, Ing. Martin Kákona 
přítomní občané: Pavel Plát, Jan Kodat 

Protinávrh členů ZM: 
1. Pan J. Pehe podal návrh na vyjmutí položky č. 34 – Sportoviště, hřiště ve výši 6 mil. Kč 
z návrhu rozpočtu na rok 2016. 

2. Ing. M. Kákona podal návrh na snížení položky č. 34 – Sportoviště, hřiště 6 mil. Kč o 2 
mil. Kč, které by se věnovaly na rozvoj komunikační infrastruktury města.  

2. Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony – přesunutí 2 mil. Kč z pol. č. 34 – Sportoviště, hřiště na 
rozvoj komunikační infrastruktury města 
Pro: 4 
Růžena Domová, Ing. Martin Kákona, Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 
Proti: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; gr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Zdržel se: 0 

Návrh nebyl přijat. 

1. Hlasování o protinávrhu p. J. Pehe – vypuštění pol. č. 34 – Sportoviště, hřiště ve výši 6 mil. Kč 
z rozpočtu města na rok 2016 
Pro: 2 
Ing. Martin Kákona, Jan Pehe 
Proti: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová, Ing. Iveta Matějů 

Návrh nebyl přijat. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2016 v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Růžena Domová, Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 3 – Schválení podání žádosti o dotaci z programu Ministerstva obrany ČR 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha:  

- Důvodová zpráva ke schválení podání žádosti o dotaci z programu Ministerstva 
obrany ČR 

V souvislosti s plánovanou opravou památníku 1. světové války v parku U Nádraží 
v Soběslavi připravuje město podání žádosti o finanční dotaci na tuto akci z programu 
Ministerstva obrany ČR „Zachování a obnova historických hodnot“. Výše dotace – 
maximálně 80 % z celkových nákladů, minimální výše dotace – 50.000 Kč, předpokládané 
náklady na realizaci akce – 130.000 Kč. Žádost je nutno podat do 31. 1. 2016 a jednou 
z podmínek jejího podání je souhlas ZM s realizací uvedené akce.  

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Jan Pehe, Ing. Jindřich Bláha 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci z programu Ministerstva obrany ČR 
„Zachování a obnova historických hodnot“ v souvislosti s přípravou akce „Oprava památníku 
1. světové války“ v parku U Nádraží v Soběslavi, který je ve vlastnictví města.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – 1. aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny Soběslav, 
IV. etapa pro roky 2012 – 2016  
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí oddělení územního plánování a památkové 
péče  
Příloha: 

- Důvodová zpráva k návrhu 1. aktualizace Programu regenerace městské památkové 
zóny Soběslav, IV. etapa pro roky 2012 – 2016 

- Návrh 1. aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny Soběslav,  
IV. etapa pro roky 2012 – 2016 

V souvislosti se zborcením hradební zdi nacházející se na pozemku p. č. 64 v k. ú. Soběslav 
(vedle Hlásky), ke kterému došlo 2. prosince 2015 a plánovanou opravou budovy MěÚ č. p. 
59/I, která byla v loňském roce zapsána do seznamu kulturních památek ČR, předložen návrh 
1. aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny Soběslav, IV. etapa pro roky 
2012 – 2016. Zařazením uvedených akcí do stávajícího Programu regenerace MPZ Soběslav 
bude možné jejich financování prostřednictvím mimořádného příspěvku z finanční rezervy 
dotačního programu Ministerstva kultury ČR.  

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Ing. Iveta Matějů, Ing. Jindřich Bláha, Ing. Martin Kákona 
přítomní občané: Jan Kodat 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje 1. aktualizaci Programu regenerace Městské památkové zóny 
Soběslav, IV. etapa pro roky 2012 – 2016, v předloženém znění.  
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Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. 
Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; 
Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Ing. Martin Kákona 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – Majetkové převody  
A: Prodej pozemku p. č. 1928/4  v k. ú. Soběslav  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 1928/4 v k. ú. Soběslav 
Na základě žádosti Českého rybářského svazu, z. s., místní organizace Soběslav, a zároveň na 
základě usnesení rady města č. 25/254/2015 ze dne 10. 11. 2015 navržen prodej pozemku p. č. 
1928/4 v k. ú. Soběslav o výměře 302 m2, který je ve vlastnictví města. Navržená cena 
prodeje činí dle znaleckého posudku 80 Kč/m2, tj. při výměře 302 m2 24.160 Kč. Náklady 
spojené s vypracováním znaleckého posudku a s vkladem do katastru nemovitostí uhradí 
kupující – ČRS, MO Soběslav.   

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Ing. Martin Kákona, Mgr. Petr Lintner 

Protinávrh člena ZM:  
Ing. Martin Kákona podal protinávrh – navrhovaný pozemek parc. č. 1928/4 neprodávat, ale 
pronajmout Českému rybářskému svazu, z. s., MO Soběslav.   

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony – neprodávat pozemek parc. č. 1928/4  Českému rybářskému 
svazu, z. s., MO Soběslav:  
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 13 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 5 
Ing. Iveta Matějů; Jan Pehe; Růžena Domová; Jaroslav Himpan; Mgr. Petr Lintner 

Návrh nebyl přijat. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 1928/4 o výměře 302 m2 v k. ú. Soběslav 
Českému rybářskému svazu, z. s., MO Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 3 
Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Růžena Domová 

Usnesení bylo přijato. 
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B: Zrušení usnesení č. ZM/5/036/2015  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke zrušení usnesení č. ZM 5/036/2015  
Dne 23. září 2015 usnesením č. ZM 5/036/2015 byla schválena koupě pozemků určených 
k plnění funkcí lesa p. č. 263/1 a p. č. 263/2 o celkové výměře 8.759 m2 v k. ú. Vesce u 
Soběslavi od paní Libuše Krlínové, Soběslav. Z důvodu odstoupení paní Libuše Krlínové od 
prodeje těchto lesních pozemků je navrženo zrušení přijatého usnesení. Finanční náklady 
spojené s prodejem pozemků (zhotovení znaleckého posudku) ve výši 2.509 Kč paní Libuše 
Krlínová uhradila.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města ruší usnesení č. ZM 5/036/2015 ze dne 23. září 2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

C: Dodatek č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Duha Soběslav  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k návrhu dodatku č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Duha  
Soběslav  

- Návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině MŠ Duha Soběslav 
Předložen návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Duha Soběslav, sídl. Míru 
750, ze dne 30. 3. 2015, kterým se do uvedené zřizovací listiny doplňují pozemky p. č. 
1490/30 o výměře 299 m2 a p. č. 1490/31 o výměře 457 m2 a rozšiřuje se tak plocha zahrady 
mateřské školy. Na vybudování nových prvků přírodní zahrady a přírodní učebny bude MŠ 
Duha podávat žádost o finanční dotaci z programu Nadace proměny. 

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Jan Pehe, Mgr. Alena Krejčová, Ing. Martin Kákona 
přítomní občané: Jan Kodat 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy DUHA 
Soběslav, sídliště Míru 750, v předloženém znění.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 
Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Mgr. Alena Krejčová 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 6 – Různé 

Ing. P. Král doporučil změnu formulace usnesení, kterým bylo schváleno rozpočtové opatření 
č. 4.  Dle jeho vyjádření došlo přijatým usnesením ke schválení rozpočtové změny uveřejněné 
na úřední desce. Starosta města – materiály přiložené k zápisu z jednání ZM jsou totožné 
s materiály, které mají k dispozici zastupitelé a o kterých bylo hlasováno.  
Ing. P. Král se dále domnívá, že byl porušen zákon při sestavování programu dnešního 
jednání ZM. Porušení zákona vidí v nezařazení návrhů zaslaných Ing. M. Kákonou do 
programu jednání ZM radou města. Na základě výzvy starosty města Ing. J. Bláhy upřesnil 
Ing. P. Král, že došlo k porušení § 82 zákona o obcích č. 128/2000 Sb. Touto záležitostí by se 
dle jeho názoru měl zabývat kontrolní výbor ZM. Starosta města – § 82 zákona o obcích řeší 
práva členů ZM, nikde není napsáno, že RM má za povinnost každý návrh člena ZM 
předkládat na jednání ZM.  

Ing. M. Kákona předal podnět Ing. P. Krále předsedovi Kontrolního výboru ZM panu J. 
Himpanovi a požádal o jeho prošetření. Zprávu o výsledku jednání kontrolního výboru 
předloží předseda výbor p. J. Himpan na příštím jednání ZM.  

MUDr. J. Chabr poděkoval za vybudování podchodu pod železniční tratí v Květnové ulici a 
požádal o úpravu příchozí komunikace. Místostarosta města – příchod k průchodu bude 
upraven městem v jarních měsících 2016. 
Dále požádal o doplnění a opravu dětských houpaček v parku u kina. Místostarosta města – 
oprava dětských hřišť proběhne začátkem roku 2016. 
Požádal o zajištění včasného informování občanů města o zásazích na vodovodním řadu 
způsobujících zhoršení její kvality. Informovanost zajistí místostarosta města ve spolupráci 
s provozovatelem vodohospodářského majetku.  

Pan P. Schmid – v souvislosti s častým používáním zábavné pyrotechniky v tomto ročním 
období požádal o intenzivnější dozor městské policie u ZŠ Komenského.  
Vznesl dotaz, zda má město vydanou obecně závaznou vyhlášku, týkající se zákazu 
podomního prodeje. Starosta města – město tuto vyhlášku v současnosti nemá, zjišťujeme 
zkušenosti z jiných měst. V případě potřeby bude připraven její návrh a předložen na jednání 
ZM. 

Mgr. P. Lintner – v souvislosti s návrhem pana B. J. Skočdopole na minulém zasedání ZM 
ohledně udělení čestného občanství města hudebnímu skladateli Otakaru Ostrčilovi a učiteli 
hudby panu Karlu Blažkovi informoval, že město již v minulosti čestné občanství udělovalo. 
Bude nutné dohledat, kdo čestné občanství města již obdržel, zajistí tajemník MěÚ Ing. R. 
Bryll.  

Pan B. J. Skočdopol informoval o převodu nádražních budov z vlastnictví Českých drah do 
vlastnictví SŽDC, s. o., k 31. 3. 2016 a vyjádřil naději, že tento převod umožní opravu 
nádražní budovy i v Soběslavi. Vznesl dotaz zda k 1. 1. 2016 bude zachován stávající počet 
strážníků MP Soběslav z důvodu nutnosti dosažení potřebného vzdělání. Dále navrhl, aby 
Kulturní dům pozval na některou z akcí ve městě hudební skupinu Ortel, která získala 
v letošním ročníku Českého slavíka 3. místo v kategorii skupin. Starosta města – vzdělání MP 
odpovídá předepsané legislativě; místostarosta města jedná ve věci nádražní budovy 
s Českými drahami, z převodu vlastnictví na SŽDC, s. o., si slibujeme, že by v souvislosti 
s výstavbou IV. železničního koridoru mohlo dojít ke zlepšení současného stavu. 

Pan J. Pehe upozornil, že při nalezení jízdního kola v lokalitě na Moskvě a snaze 
kontaktování Městské policie v době její pohotovosti na číslo 156, které je uvedeno i na 
služebních autech MP, se dovolal na MP do Tábora, odkud nemohl být přepojen do 
Soběslavi. Při kontaktování MP na mobilní telefon mu bylo sděleno, že služba začíná až od 
20:00 hodin. Starosta města – systém používání čísla 156 bude prodiskutován s vrchním 
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strážníkem MP panem M. Drsem, pokud pan J. Pehe sdělí datum, kdy se událost stala, bude 
prošetřena.  

Pan J. Kodat se dotázal, co se stane s nalezenými předměty předanými na MěÚ v Soběslavi. 
Tajemník MěÚ – veškeré nalezené věci jsou zaevidovány, zveřejněny na úřední desce a po 
dobu 1 roku uschovány. O nalezené věci je informována Policie ČR, pokud se přihlásí 
majitel, je mu věc vrácena, pokud ne, MěÚ organizuje prodej nalezených věcí dle směrnice.   

Ing. M. Kákona vznesl dotaz, zda má Kontrolní výbor k dispozici stanovisko Ministerstva 
vnitra ČR ohledně četnosti konání jednání ZM. Pan J. Himpan – Kontrolní výbor obdržel 
odpověď Ministerstva vnitra ČR, která je k dispozici na MěÚ v Soběslavi, a na příštím 
zasedání ZM bude tento bod zařazen do programu jednání. Starosta města – Rada města 
respektuje doporučení Kontrolního výboru při stanovení termínů jednání ZM na rok 2016 
v kratším časovém intervalu než tři měsíce.  

Pan P. Plát požádal, zda by se významné projekty města mohly uvádět na webových 
stránkách města v rubrice projekty města. Starosta města – touto záležitostí se bude zabývat 
tajemník MěÚ společně s příslušnými pracovníky MěÚ.  

Pan J. Kodat – vznesl dotaz na Kontrolní výbor ve věci stanoviska Ministerstva vnitra 
k termínům jednání ZM. Na tuto záležitost vznesl také dotaz Ing. M. Kákona. Předseda 
kontrolního výboru p. J. Himpan podá zprávu na příštím jednání ZM. Pan J. Kodat se dále 
opětovně vrátil ke kauze kácení dřevin v lokalitě u bývalé centrální kotelny. Pan J. Himpan – 
s výsledkem šetření bylo seznámeno ZM na svém červnovém jednání; pan J. Kodat požádal 
Kontrolní výbor o prošetření postupu MP, která mu zamezila přístup do dalších prostor MěÚ 
v souvislosti s výše popsanou kauzou. Pan J. Himpan – Kontrolní výbor tuto informaci slyší 
poprvé, řešení je v kompetenci Policie ČR. 

Mgr. Petr Lintner navrhl ukončení rozpravy k bodu 6. Různé. 

Hlasování o ukončení bodu č. 6. Různé: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; MUDr. Jan Chabr; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil ModlVáclav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Jaroslav Himpan, Ing. Martin Kákona 
Nepřítomna: 1 
Mgr. Irena Molíková 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 16. prosince 2015 v 19.45 hodin. 

 

 


